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Sak 1 Åpning av møtet 

 Leder Inge Glambek ønsket velkommen.  

 

Sak 2 Valg av møteleder, godkjenning av innkallingen 

 Innkallingen ble godkjent og Anna-Christina Beuke ble valgt som møteleder 

ved akklamasjon.  

 

Sak 3 Årsberetning fra styret 

 Leder av Norsk kirurgisk forening redegjorde for foreningens arbeid det siste 

året.   

- Generell kirurgi beholdes som spesialitet 

- Leder har vært på styremøte i Nordisk kirurgisk forening, det er et ønske 

om å følge opp dette – spesielt med de unge.  

- Gjør kloke valg-kampanjen: Foreningen har deltatt aktivt i Legeforeningens 

Gjør kloke valg-kampanje1. Hensikten med kampanjen er at pasienter ikke 

skal få utredninger eller behandlinger de ikke har nytte av, eller i verste fall 

kan ta skade av. 

o Generell kirurgi har ikke kommet med sine anbefalinger enda 

o De fagkirurgiske foreningene anbefales å delta i kampanjen.  

- Legeforeningens fagakse: Første møte i faglandsrådet fant sted 26. 

september 2018. Fagstyre og faglandsrådet vil erstatter FaMe, og oppta 

deres plasser i Landsstyret. NKF er godt representert i faglandsrådet.  

  

  Se årsmeldingen fra 2017-2018. 

                                                 
1 https://beta.legeforeningen.no/kloke-valg/  

http://www.legeforeningen.no/nkf
https://beta.legeforeningen.no/kloke-valg/
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Sak 4 Rapport fra Spesialitetskomiteen i generell kirurgi 

Leder av spesialitetskomiteen orienterte om komiteens møter med 

helsemyndighetene, samt: 

- I 2017 er "all time high" når det kommer til antall godkjenninger som 

spesialist i generell kirurgi.  

- Helsedirektoratet har besluttet å (gjen)opprette spesialiteten i generell 

kirurgi. Dette blir formelt ved at spesialiteten tar inn i vedlegg til 

spesialitetsforskriften.  

 

Se årsmeldingen fra 2017-2018. 

 

Sak 5 Rapport fra Norsk Thoraco-laparoscopiforening (NTLF) 

 Foreningen opplyser om at de har kontakt med Helse Vest, som har fått ansvar 

nasjonalt for samordningen av kurs i laparoskopi 

 

Sak 6 Rapport fra Traumeutvalget i NKF 

 For to år siden ble det foreslått at utvalgsleder deltar i NKF-styret. Det har 

fungert godt. Utvalget i seg selv er sovende, med liten kommunikasjon innad i 

utvalget.  

Leder av utvalget informerte om at de har vunnet kampen om å få ECTES 2020 

(European Congress for Trauma and Emergency Surgery) til Norge. Det vil 

opprettes et programutvalg. Dette er et stort, tverrfaglig møte. Mellom 1200-

1600 deltagere. Vil finne sted på Lillestrøm 26.-28. april 2020.  

 

Se årsmeldingen fra 2017-2018. 

 

Sak 7 Rapport fra Foreningen for unge norske kirurger  

Leder orienterte om et begivenhetsrikt år for FUNK.  

Til tross for at vedtaket ikke ble helt som ønsket skapte FUNK mye blest og 

oppmerksomhet rundt prosedyrelistesaken.  
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FUNK har også vært engasjert i det nyopprettede faglandsrådet, der leder 

sammen med leder av NKF sitter blant representantene til landsstyret.  

Ellers deler FUNK ut ærespris under kirurgmiddagen for første gang.  

 

Se årsmeldingen fra 2017-2018. 

 

Sak 8  Rapport fra de fagmedisinske foreningene 

 Se årsmeldingen fra 2017-2018. 

 

Sak 9 Prisutdeling Kirurgen og utdeling av stipend fra Malthes legat 

 Beste artikkel i Kirurgen 2017/2018  

I år blir prisen gitt ut under Kirurgmiddagen, prisen på 15 000 kroner går i år til 

Nils Christian Utheim ved Nevrokirurgisk avdeling, OUS Ullevål, for 

artikkelen "Spinal navigasjon".  

  

 Malthes legat (overført fra Oslo kir forening til NKF). Eget legatstyre med 

forretningsfører. Formål: fremme norsk kirurgi i form av reisestipend, 

fortrinnsvis til engelsktalende land, for dyktige, yngre leger til videre 

utdannelse. Besluttet tildelt stipend for 2018 for kr 69 000. Stipendmottagerne 

må levere rapport til Malthe-styret, publiseres i Kirurgen. 

 

Stipendmottagere:         

Anders Telle Hoel Barnekirurgi, for kongressreiser og 

presentasjon av data.  

kr 40 000 

 

Thomas Fyhn Barnekirurgi, for kongress i pediatri    kr 20 000 

Lisa Skarsgård for hospitering og arbeid i 4 uker med 

laparoskopisk kirurgi i Etiopia 

kr 9000 

 

 

Sak 10 Saker forelagt av styret 

10.1 Støtte til dekning av utgifter til invitert foredragsholdere for de 

fagkirurgiske foreningene 

Styret foreslår følgende: 

1. Det avsettes et beløp som alle kan søke på. Selve beløpet er ikke 

konkretisert, muligens 100 000. 
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2. Beløpet kan enten fordeles likt mellom de 9 fagkirurgiske foreningene eller 

være åpent for å søke på, hvor førstemann til mølla får midler.  

 

Innspill fra generalforsamlingen:  

Etter diskusjon ble forslaget justert. Det skal være et fast punkt i budsjettet 

hvor det skal avsettes et beløp til faglige møter, ikke bare til foredragsholdere. 

Man ser av budsjettet om dette er noe man kan tilby. Foreningene har mulighet 

til å søke på midlene innen en satt søknadsfrist.  

 

Justert forslag ble vedtatt ved akklamasjon   

 

10.2 Legeforeningens fagakse: valg av representant og vararepresentant 

Dette punktet blir kun en orientering til generalforsamlingen. Det er allerede 

foretatt valg for 2019, så det vil fortas nytt valg ved neste årsmøte. Forslaget er 

at lederne fra NKF og FUNK stiller som representanter for kirurgene. 

 

Dette vil være et fast punkt på årsmøtene fremover.   
 

Sak 11 Valg av spesialitetskomité 

 Forslag til nye representanter i spesialitetskomiteen i generell kirurgi.  

 Det har vært en stor arbeidsbelastning for komiteen det siste året. 

 

 Tom Glomsaker fortsetter som leder, men tre medlemmer ønsker å tre ut av 

utvalget, to av dem LIS. For å få kontinuitet ønsker de at halvparten skal 

oppnevnes for fire år og halvparten for to år.  

 

Følgende er foreslått som representanter:  

 Tom Glomsaker, leder OUS 

Erik Kjæstad, Ahus 

Camilla Aune, Bodø 

Harriet Birke, St Olav 

Lars Marin Rekkedal, Møre og Romsdal 

Olav Johannes Flemmen, Skien 

Anders Haugvad, LIS, Bærum sykehus 

(Solveig Mo, LIS vara, Haukeland) 
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Kommentar fra leder av FUNK:  

Det er FUNK som oppnevner LIS-representantene til komiteen. FUNK har 

oppnevnt Anders Haugvad.  

 

Sak 12 Regnskap 2016/Prognose 2017, Budsjett 2018 

 Økonomiansvarlig Lars Vasli la frem regnskap 2017, prognose 2018 og 

budsjett 2019. 

• Kirurgen er en hovedutgift, går med underskudd på 150 000-200 000 

kroner. Inntil 2016 klarte industrien å dekke inn mye av dette.  

• Betydelig nedgang i inntekt på høstmøtet i 2017. Nesten nedgang på 300 

000 kroner, hovedsakelig grunnet ugunstige vilkår for utstillerne.   

• Bruker 500 000 på administrasjonskostnader. Dette innebærer 

sekretærstøtte fra Legeforeningen, honorarer til leder og redaktører.  

• Det ble diskutert om inntektspotensialet til Kirurgen er utnyttet godt nok. 

Redaktør Usman Saeed er i kontakt med potensielle nye trykkerier.  

• I år er det større arealer til utstillerne, så dette kan slå positivt ut på 

økonomien.  

 

Tilbakemeldinger fra Generalforsamlingen:  

Tallenes tale er klar, det er et svært sårbart budsjett. Med såpass høye 

administrasjonskostnader og utgifter i forbindelse med Kirurgen er foreningen 

helt avhengig av å få inn nok inntekter fra Høstmøtet. Det vil bli nødvendig 

med deltagerkontingent.  

 

Tiltak som ble diskutert for å forbedre situasjonen:  

- Selge annonser i Kirurgen til andre enn legemiddelindustrien.  

- Konkurranseutsette trykkingen av Kirurgen 

- Opphøre/begrense trykking av Kirurgen 

- Se på behov for sekretariatsstøtte fra Legeforeningen 

- Halvere honoraret til leder 

- Innføre deltakeravgift på Høstmøtet 

- Finne et lokale som tiltrekker seg både deltagere og utstillere fra industrien 

 

Generalforsamlingen er positiv til å innføre deltakeravgift, så lenge det ikke 

blir på Lovisenberg.  
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Høstmøtet settes ut til et profesjonelt eventbyrå, bookes snarlig etter Årsmøtet. 

Generalforsamlingen trakk frem Lillestrøm som et potensielt sted for 

Høstmøtet 2019, styret skal se på mulighetene til å samlokalisere med 

ortopedene. 

 

Med de bemerkninger som er ytret vil regnskapet for 2017 godkjennes.  

 

Sak 14 Årsmøtet 2019 

Saken ble diskutert under sak 13. Styret skal se på muligheten for å 

samlokalisere Høstmøtet med ortopedene.  

 

 


